
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 

Αθήνα 18/10/2012 

 

Προς τους αρμόδιους Υπουργούς Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας, Υποδομών, 

Μεταφορών & Δικτύων και Οικονομικών 

 

Τις τελευταίες ημέρες η ελληνική αγορά κλονίζεται από τις «μεταναστεύσεις» εταιρειών 

κολοσσών, όπως αυτές της ΦΑΓΕ και της Coca Cola Hellenic. Οι εταιρείες αυτές 

προχώρησαν σε μεταφορά της έδρας τους στο εξωτερικό προτάσσοντας την 

αποτελεσματικότητα της εταιρικής τους δομής. 

 

Οικονομικοί αναλυτές εκτιμούν ότι οι κινήσεις αυτές δημιουργούν αρνητικό κλίμα στην 

αγορά, όσο κι αν οι εταιρείες που «μεταναστεύουν» διαβεβαιώνουν πως δε θα 

επηρεαστούν οι παραγωγικές τους δραστηριότητες στη χώρα. Ωστόσο, πρόκειται για ένα 

μεγάλο χτύπημα, καθώς οι επιχειρήσεις αυτές θα πάψουν να παρέχουν αμέσως η 

εμμέσως πόρους μέσω της φορολογίας στην ανοικοδόμηση της ελληνικής οικονομίας. 

 

Η ελληνική κοινωνία σαστισμένη παρακολουθεί τις εξελίξεις φοβούμενη τις συνέπειες 

αυτών των ενεργειών τόσο σε οικονομικούς όσο και κοινωνικούς όρους. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι υπουργοί: 

 

1. Ποια μέτρα προτίθεται να πάρει η κυβέρνηση προκειμένου να αποτρέψει την 

μαζική «έξοδο» εταιρειών από την ελληνική αγορά;  

2. Εάν έχει υπολογιστεί η ζημία του Ελληνικού Κράτους σε έμμεσους και άμεσους 

φόρους από τη μεταφορά έδρας των εταιρειών αυτών; 

3. Ποιες κινήσεις θα γίνουν σε φορολογικό επίπεδο ώστε να θωρακιστούν οι 

υπάρχουσες ελληνικές επιχειρήσεις και να μπορέσουμε να προσελκύσουμε νέες 

επενδύσεις στην ελληνική αγορά; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Βασίλειος Π. Κικίλιας 

 


